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朝陽科技大學
095學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1976
	Course Number
	1976

	授課教師
	劉意鈴
	instructor
	LIU,YI LING S.

	中文課名
	英語聽講(四)
	Course Name
	English Listening and Speaking IV

	開課單位
	應用外語系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	學生修完此門課程，可促進學生的聽講會話之進階應用，激發興趣，練習英語的流暢度，充份應用各種教材軟體，聽講演練不同情境的對話。另外也提昇學生的英語更口語化，聽力也增加全民英檢測驗及托福測驗模擬試題，加強學生的聽力及語言應變能力。
	Objectives
	The main goal of this course is to  help students to become a more fluent speaker and listener of English by providing students with strategies that will help students to develop their listening comprehension and speaking skills in both academic and non-academic contexts.

	教材
	 教科書(敦煌書局有售).

補充教材 (檔案-教材會在上課前發給學生)

其他相關活動


	Teaching Materials
	Textbooks (available at Caves Bookstore).

Supplementary materials (the file - materials are to be distributed prior to class).

Other activities.

	成績評量方式
	 聽力/口說測驗 (100%)
	Grading
	Listening/Speaking Exam (100%)

	教師網頁
	

	教學內容
	 應外系學生應該要參考英文的教學大綱 

延續上學期的課程

 (1)在Perception 方面:訓練學生可以聽懂語言

 (2) 在Conception方面:訓練學生對語言有較佳的瞭解
	Syllabus
	AFL students need to refer to the English version.

To be continued from the 1st semester.

(1) On Perception: student will be trained to listen to the "language";

(2) On Conception: students will be trained towards better understanding


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

